
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Rustad skole 

 

Møtereferat 

Til: Rune Pram Østby, Edit Eikeland, Hanne Eldby (ikke tilstede), Jorunn    

Gulbrandsen, Roar Gravdahl (ikke tilstede), Ernst Martin Jensen Bryde-

Eriksen, Ellen Krager, Kristin Johanne Haavind og Vigdis Tveter 

Fra: Heidi Kase 

Møtegruppe: Driftsstyret ved Rustad skole 

Møtested: Rektors kontor 

Møtetid: Tirsdag 10.10.2023 kl. 1630-1800 

Referent: Heidi Kase 

Telefon: 46 66 44 07 

 

 
 

 

SAKSLISTE 

 

Sak 16/2023 Godkjenning av innkalling 

Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes - OK 

 

Sak 17/2023 Godkjenning av saksliste 

Forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes - OK 

 

Sak 18/2023 Godkjenning av referat fra 06.06.2023 

Forslag til vedtak: Referatet godkjennes -OK 

 

Sak 19/2023 Skolen forteller: Oppstart skoleåret 2023 

• Stabilt personale. Eneste nyansatte er en ny sosiallærer som begynte 

1.september. Et grep i å bygge laget rundt eleven og støtte lærer. 

• Få elever på 1.trinn – kun 57 skolestartere (skolen har opptil 84 elevplasser per 

trinn). 

• Godt samhold i hele personalet  

• Gjennomført gode arrangementer for hele skolen; a-dag ol. bygger et godt 

skolemiljø og vi bruker skolens utearenaer . 

• Skolebiblioteket og skolebibliotekaren Camilla: veldig viktig bidrag for å styrke 

leseglede i hverdagen – positivt at elever er assistenter der 



• Skolen er imponert over høstfesten og innsatsen til FAU 

• Når lærere er sykemeldte settes det vikarer. Dette er i all hovedsak ufaglærte 

ansatte, som kjenner elevene og skolen fra AKS. Dette kan medføre utfordringer 

mht. å følge opp planlagt opplegg. Skolen jobber med organiseringen for å 

ivareta både ordinær undervisning og særskilt tilrettelegging i slike situasjoner. 

En løsning er sammenslåing av klasser. Det kan være krevende, men er en løsning 

som ivaretar at elevene har en lærer de har relasjon til og at vikar kan være 

ekstra støtte. 

 

Sak 20/2023 Økonomi skole og AKS 

• Skolen har økende merforbruk fordi det er ett etterslep knyttet til forrige 

skoleår som er med å over i innværende regnskapsår. Fra nytt regnskapsår vil 

merforbruket reduseres sakte, men sikkert, med inneværende bemanning. Det er 

ikke planlagt for nedbemanning.  

• AKS ligger an til å være i økonomisk balanse. 

 

Sak 21/2023 Utbygging 

• Representanter fra skole, foreldre, UDE og Oslobygg er denne høsten deltakere i et 

arbeidsutvalg som ser på detaljene i byggeplaner knyttet til ute- og inneområder. 

Skolen ønsker en leken småskole som innbyr til læring på ulike arenaer inne og ute, 

og planene som foreligger har særlig fokus på ivareta dette, med spesielt fokus på 

skolehagen. Byggestart er forespeilet til 2025, med ferdig skole i 2028. 

Høringsutspill fra tidligere møter ligger til grunn for inneværende prosess.  

 

Sak 21/2023 Diverse informasjon 

• Elevråd: Elevrådet har hatt sine første møter i år sammen med ledelsen. Kristina 

som er kontaktlærer på 7.trinn er elevrådsleder. Årets første store oppgave er 

gjennomført: skolevalg for hva 20.000,- til antimobbing skal brukes til. Internasjonal 

festuke gikk av med seieren. 

• FAU: FAU har gjennomført flotte arrangement med høstfest, og er i planleggingen av 

klubbkveld for 4.trinn og dugnad i skolehagen. FAU har også fått 20.000,- til 

mobbeforebyggende arbeid, og må drøfte hva disse skal benyttes til. 

 

Sak 22/2023 Eventuelt 

• Skole/hjem samarbeidet, hvordan fungere dette for skolen i dag og hvilken 

målsettning har vi på Rustad? 

Skolen opplever et godt samarbeid med foresatte og at vi når ut til foreldrene, 

samt et svært godt samarbeid med et engasjert FAU. Skolen ønsker 

tilbakemeldinger hvis det er konkrete ønsker til samarbeidet. 

• Byrådet har skjerpet inn kravet til sunn og næringsrik mat. Hvordan håndterer vi 

dette på Rustad fra dag til dag? 



Elevene får servert enkel brødmat med tradisjonelt pålegg, og av og til frukt eller 

grønt i tillegg. Dette møter kravene til sunn og næringsrik mat. 

• Erfaringer med foreldrestyrt internett til nå. Utrulling og erfaringer! 

Skolen har iverksatt internt og jobber med å gjøre seg kjent med verktøyet. 

Informasjon sendes hjem når det er i drift.  

 

Vedlikehold av eksisterende bygningsmassen Rustad skole.  

• Hva gjøres/hvilke planer er det for å ivareta bygningsmassen? To konkrete saker: 

• Er klasserommene store nok for 30 elever + lærere? Er ventilasjonen i 

klasserommene tilpasset et elevantall på 30 personer + lærere?  

Klasserommene er rundt 68 kvm. Krav til rom per elev er 2 kvm, så skolen har 

stor fleksibilitet mht. variasjon i gruppestørrelse. 

• Bassenget, som nesten ikke har vært åpen i høst: 

Det er vansker med maskinrom og ventilasjon. Oslobygg jobber med saken. 

Skolen opplever Oslobygg sitt arbeid som effektiv og at de "er på ballen", men 

bassenget er gammelt og trenger noen utbedringer.  

 

Mobbing, paragraf 9a – elevene sitt skolemiljø: 

• Hvor mange pågående mobbesaker er det på skolen nå, og hvordan er trenden på 

mobbesaker på skolen (antall saker som blir meldt inn til Statsforvalter (totalt i 

Norge) er enorm i 2023): 

Også på Rustad skole har tallene vært høye på de øverste trinnene. Skolen jobber 

aktivt med dette og har søkt kompetanse fr PPT og Seksjon for læringsmiljø i 

utdanningsetaten, i tillegg til at det er mye kompetanse internt på huset. Skolen 

jobber systematisk og med organisering for å få til et trygt og inkluderende 

skolemiljø for alle elever. Eksempel på verktøy vi bruker videre ut over 

Elevundersøkelsen er sosiogram. Det gir oss oversikt over hvilke elever som 

opplever å være utsatt eller å ha det utrygt.  

Skolen har lav terskel for å opprette Aktivitetsplaner i hht. §9A-4 i 

opplæringsloven. Dette fremmer et systematisk arbeid hvor lærere og 

miljøarbeidere, samt ledelse og sosiallærere er tett involvert.  

 

 

Vedlegg: Tertialrapport Rustad skole og AKS 

    

 

 

 

 

 


